
From: 

Sent: Monday, November 4, 2024 7:36 PM 

To: e-podatelna@predboj.cz 

Subject: Poděkování za odpověď pod č.j.2384-2024-PRED 

 

Vážená paní magistro, 
Moc Vám děkuji za odpověď ,která mi opravdu potěšila s jakou rychlostí jste mi odpověděla.Jsem 
překvapen , že Vaše obec nemá s této nesmírně výnosné činnosti žádný finanční prospěch.Když jsem 
měl do roku 2012 stavební firmu , tak jsem průměrně ročně za skládku platil 350.000,- - 500.000,-Kč v 
tehdejších cenách.Musím říci , že všechny doklady vydané provozovateli byly zdaněny. 
 

Pro Vaší informaci Vám podle Vaší žádosti sděluji .moje nacionále. 

 

Již dva roky pozoruji přímým ,  nezakaleným pohledem ze své zahrádky ve Zloníně desítky kamionů , 
které navážejí vytěženou zeminu a stavební suť ze staveb v Praze denně.Překvapuje mně však ,že mi 
nechcete sdělit , kdo  povolil navyšování zeminy do výšky na katastru Vaší obce i z části na katastru 
obce Bašť.Za poslední měsíc je kopec vyšší o cca 5 metrů Naštěstí ve dnech pracovního klidu tato 
činnost neprobíhá. 
 

Dnes dopoledne jsem podal stížnost ministru životního prostředí , neboť se domnívám ,že případ mi 
velmi připomíná.výstavbu ohromného kopce v obci Zlatníky , okr.Praha - západ , Toto nyní 
šetří  Policie České republiky , s tím že nikdo neví kdo tuto skládku povolil. Dále vyšetřovaná 
nezákonná skládka , z části kontaminované zeminy , v obci Trnová ,okr Praha - západ a další v obci 
Ořech. 
 

Dále jsem poslal stížnost Hejtmanství Středočeského kraje pro nečinnost odbor životního prostředí. 
Věřím , že jsem Vám odpověděl v plné míře. 
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